



Dandan Wang

Shanghai

+86 21 6080 0336 dandan.wang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang has been practicing law since 2014 and was a partner with Beijing Tianyuan Law Firm from 2019 to June 2022 before joining Han Kun Law Offices in July 2022.

Mr. Wang specializes in domestic and overseas IPOs, acquisitions, investment, and financing. She has led several representative capital market projects in the fields of science and technology, healthcare, finance, and energy. Ms. Wang has specialized and in-depth knowledge of relevant industrial policies, structure designs, and capital operations, as well as extensive practical experience.

EDUCATION

Ms. Wang received a Bachelor of Law degree from Peking University in 2010.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English





汪丹丹

上海

+86 21 6080 0336 dandan.wang@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

汪丹丹律师从 2014 年起开始从事律师工作, 2019 年至 2022 年 6 月期间为北京市天元律师事务所合伙人, 2022 年 7 月加入汉坤律师事务所。

汪律师专长于境内外上市、收购、投融资,曾在科技、医疗、金融、能源多个领域主办过具有代表性的资本市场项目,对相关产业政策、架构设计、资本运营等有具体、深入的了解和丰富的实务经验。

教育背景

汪丹丹律师于2010年获得北京大学法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文